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Ombudsmøte 2019 
 
STED: Sarpsborg skytterlags klubbhus 
TID: Tirsdag 3. desember 2019 kl. 18:30 
 
 
1. Konstituering 
 Oddvar Andersen refererte innkallingen. 
  
 Saksliste ble referert. 
 
 Møteleder: ?? ble valgt til dirigent. 
 ?? og ??? ble valgt til å underskrive protokollen. 
 
2. Årsberetninger 
 

a) Styrets beretning 
b) Ungdomsutvalgets beretning 

  
 Forslag til vedtak:  
 Ombudsmøte vedtar de fremlagte årsberetningene for 2018. 
  
3. Regnskap 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte regnskap vedtas som Østfold Skyttersamlag’s regnskap for 2019. 

 
4. Budsjettforslag for 2020. 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte budsjettforslag vedtas som Østfold Skyttersamlag’s og styrets 
retningslinjer for 2020. 

 
5. Informasjon. 
 

a) Informasjonsstrategi 
- Vedtatt informasjon 

b) Aktivitet 
Terminliste 

 
6.  Innkommende forslag. 

 
a) Forslag fra Eidsberg om endring av turnus for samlagets stevner. 
b) Styrets forslag om endring av statutter for Jens Kjelsås minnemedalje. 
c) Styrets forslag om endring av innskudd for samlagets stevner og åpne stevner i 

samlaget. 
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a) Forslag fra Eidsberg skytterlag om endring av turnus for samlagets stevner. 

 
Eidsberg skytterlag fremmet følgende forslag til ombudsmøtet for Østfold 
Forslaget tas inn i sin helhet i dette dokumentet: 
 
EIDSBERG SKYTTERLAG 
 
FORSLAG OM NY TURNUS FOR SAMLAGSSTEVNER ETC 
 
Eidsberg skytterlag fremmer forslag for ombudsmøtet 2019 om endret turnus for 
samlagsstevne bane/ felt/ 15m, organisasjonsmedalje og fylkesmesterskap. 
 
Bakgrunn: 
Inndelingen av Østfold skyttersamlag i fire kretser er av gammel dato. Som en følge 
av sammenslåing, nedleggelse, liten aktivitet og for små baner i noen lag, er det i dag 
store variasjoner mellom kretsene i antall lag som kan arrangere stevnene nevnt over. 
Årsmøtet i Eidsberg skytterlag er derfor av den oppfatning at den kretsvise turnus for 
stevner som i dag praktiseres gir for ujevn belastning mellom lagene. 
Første krets består i dag av tre lag (Rødenes, Øymark og Eidsberg). Av disse er det 
bare Øymark som kan arrangere samlagsstevne felt, mens Eidsberg er eneste lag med 
stor nok kapasitet til å ta bane- og 15m stevner. Følgelig får Øymark og Eidsberg 
vesentlig oftere nevnte arrangement enn mange andre lag i samlaget. 
 
Forslag: 
Vårt forslag er derfor at det innføres en ny turnus fra 2021 løsrevet fra 
kretsinndelingene slik at det vil gå like mange år mellom hver gang lagene tildeles 
samlagsstevner, organisasjonsmedalje etc, uansett hvilken krets lagene tilhører. 
 
Eidsberg skytterlag håper på ombudsmøtets tilslutning til en mer rettferdig fordeling 
av stevner, og at samlagsstyret får mandat til å utarbeide ny turnus for de neste årene 
basert på tilgjengelig felt- og banekapasitet for lagene i samlaget.  
 

Styrets drøftelse: 
Styret har sett på forslaget fra Eidsberg skytterlag med hensyn til fordeling av stevner 
kretsvis og finner ganske store variasjoner med hensyn til baner og lag. 
I 1. krets er det kun Eidsberg som har utendørsbane til bruk for samlagets 
arrangementer. Når det gjelder innendørs baner har både Øymark og Eidsberg 
kapasitet til arrangement. Når det gjelder felt terreng og områder vil begge lag kunne 
stille områder til bruk. Men det er kun disse to lag og dele arrangementer på. 
I 2. krets har vi Aremark, Halden, Buer/Kornsjø og Degernes til fordeling av 
arrangementer. 
I 3. krets har vi Rakkestad, Skjeberg og Sarpsborg. I 4. krets har vi Torsnes, 
Fredrikstad, Rygge og Råde. 
  

 Konklusjon: 
Når vi ser på de enkelte kretser, lag og områder ser vi her en skjev fordeling av 
oppgaver slik det er i dag. Det er et ønske å få en jevnere fordeling av oppgaver fordelt 
på de enkelte lag. Styret foreslår derfor en justering av turnusen slik at belastningen 
for 1. krets blir noe mindre. 
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Begrunnelse:  

 Det blir en uforholdsmessig høy belastning på få lag i 1. krets. 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styrets forslag til ny turnus for samlagets stevner vedtas. Se vedlegg. 
 
Vedtak: 
 
 
 
 
 

b) Forslag fra Styret om endring av Statutter for Jens Kjelsås minnemedalje. 
 

Styret har etter siste arrangement av Jens Kjelsås minnemedalje d.å. tatt opp 
eventuelle endringer i statuttene for Jens Kjelsås minnemedalje og en gjennomgang av 
disse, for å legge dette fram for ombudsmøtet 2019.  
 
 

Styrets drøftelse: 
Styret har drøftet saken og ser positivt på at en minste andel av deltakerne skal få 
skyte finale. Styret mener at minimum 40 % eller de som ligger 8 poeng under 
topp resultat skal få mulighet til å skyte finale. Dette er avhengig av antall 
deltakere i klassen. Her er det også snakk om hvor mange poeng som skiller topp 
og bunn resultatmessig. De som har mulighet til å skyte seg opp bør få delta men 
samtidig skal vi ha med oss at man skal tross alt kvalifisere seg til denne finalen. 
Det hender at man ikke har dagen og faller utenom der og da. Det må aksepteres. 
Når det gjelder muligheten til å kvalifisere seg til to finaler blir dette noe 
komplisert med hensyn til tid o.l. Finalen i Jens Kjelsås Minnemedalje skytes i den 
klasse man er klasseført. Det kan kun skytes en finaleklasse. 

 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta endringene i statuttene for Jens Kjelsås 
minnemedalje. Se vedlegg  

 
 

Vedtak: 
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c) Forslag fra Styret om endring av innskudd for samlagets stevner og åpne stevner i 

samlaget. 
 
Styret vil foreslå å øke innskuddet på stevner til kr.150,- (arr. Kr. 80/ premie kr. 70,-) 
for senior og kr. 100,- (arr. Kr. 50,- premie kr. 50,-) for rekrutt skyttere. 
 

 Begrunnelse: 
Innskuddet har stått stilt i mange år. Lagene rundt oss har økt sine innskudd. I Viken II 
kretsen bør det være rimelig likt. Dette vil bidra til en enklere håndtering av veksel, 
man slipper mynter. Vi tror neppe at kr.10 i økning vil bidra til store kostnader da alle 
lagene rundt oss har hatt denne summen i mange år allerede. Skytterne flest betaler 
denne summen da de fleste reiser ut av samlaget for å delta på stevner. 
 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Innskuddet på stevner for 2020 er som følger:  kr.150,- (arr. Kr. 80/ premie kr. 70,-) 
for senior og kr. 100,- (arr. Kr. 50,- premie kr. 50,-) for rekrutt skyttere. 
Dette gjelder for samlagets stevner og alle åpne stevner som lagene arrangerer. 
Styret forslag til stevneinnskudd innskudd gjeldende fra 2020 vedtas. 
 
Vedtak: 
 
 
 
 
 

 
7. Valg. 
 Se egen liste. Denne blir presentert på ombudsmøtet. 
 
 
 Styret ber ombudsmøtet om fullmakt til å anta leder som kasserer. 
  
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
 Ombudsmøtet gir styret fullmakt til å anta leder som kasserer. 
 
 
 
 
 
 sign        Sign 
 
 
 
     sign 


